

# NEWSLETTER

**The time is running and we are looking behind of a lot of Top Events and also forward to the next “Battles” from April to July 2018 ....lets go ☺**

Die Zeit läuft und wir blicken bereits auf die letzten Top Events zurück ....aber auch nach vorne auf die nächsten „Battles“ von April bis July 2018....auf geht's☺

## REPORTS

### **INTERNATIONAL WMAC & WKU REFEREESEMINAR 2018 at 20.-21.1.18 AUSTRIA / Bregenz**

**more then 60 Referees from 10 Nations, has taken part at the I.R.S which is held every year in Austria. The nations sends out the best of the best - for study the new rules an spend time and experience together. A must for ALL good Referees !**

Mehr als 60 Richter aus 10 Nationen nahmen am jährlichen I.R.S teil, welches jedes Jahr in Bregenz ausgerichtet wird. Die Länder entsandten die Besten der Besten zum erweitern ihres Horizontes und zum austauschen wertvoller Erfahrungen mit und um das Regelwerk. Ein MUSS für alle guten Richter.



### **NATIONAL BASIC INSTRUCTOR SEMINAR WMAC (Kickboxing) – at 23.2.18 AUSTRIA / Schwechat**

**the first step to become a trainer is the Basic Instructor. This Seminar was out booked - 15 Austrian Instructors taken part of this impordent step to become more quality in their clubs.**

Der erste Schritt auf dem Weg zum Trainer ist der Übungsleiter. Das Seminar war sofort ausgebucht. 15 Österreichische Schulleiter nahmen Teil an diesem Kurs und erhielten eine tolle Ausbildung für mehr Qualität und Effizienz im Training.



### **INTERNATIONAL WMAC BATTLE OF VIENNA - at 24.2.18 AUSTRIA / Vienna**

**more then 120 Starters from the small country Austria, takes part in Ringsports, Light Contact, Kicklight, MMA Light & Grappling. It was a blast to see how much peoples come to Vienna...BOOM !**

Wahnsinn ... 120 Athleten nahmen an diesem ersten Turnier des Jahres teil. Mehr als 120 Starts im Ringsport , LK , KL und MMA. Riesenerfolg – so viele Athleten kamen nach Wien!



## **INTERNATIONAL WMAC FIGHT NIGHT – at 3.3.2018 AUSTRIA / Amstetten**

**Amateur & Profi Show in Austria – with a lot of International Titlefights. One of the best Shows in Austria with around 2000 visitors. The Highlights was some Pro Am EC Title Fights / WMAC- we congratulation the new International Titleholders, Pro AM - EC Phillip Wiesenhofer (AUT) K1 – 65kg, Pro AM - EC Mahdi Ahmani (AFG) K1 – 60kg, International Austrian Champion Julia Freinberger (AUT) LowKick -60kg .....well done !**

Das war wieder das EVENT des Jahres ...tolle Fights, tolle Location und 3 neue Int.Titelträger/innen ...Pro AM - EM Phillip Wiesenhofer (AUT) & Mahdi Ahmadi (AFG) sowie NEUE Internationale Österreichische Meisterin Julia Freinberger (AUT). Super gemacht !



## **INTERNATIONAL WKU DAN EXAMINATIONS – at 16.3.2018 GERMANY / Schorndorf**

**It was not a normal examination....at this date we have had seven high graded DAN holder to become there next step in Martial Arts (Kickboxing & Kyokushin Karate). Mr. El Rayes (LEB), Mr. Kogucik (GER) & Mr. Folladori (AUT) was proud to be a part of the examination committee. The most of them was Legends of the Martial Arts Scene ...Klaus Nonnemacher, Marco Ross and Germans National Headcoaches ...Harald Rögner, Guido Rödel and else - they did an excellent job. Still ..it was a very special moment and we hope to have a lot more of them this year. Congratulation to the NEW Gradings.**

Eine DAN Prüfung die seines gleichen sucht fand am 16.3.18 in Schorndorf statt. Eine Geballte Ladung an Hochdekorierten DAN Trägern trat an um den nächsten Grad zu erreichen. Unter anderem Kampfsportlegenden wie Klaus Nonnemacher & Marco Ross aber auch die Deutschen Bundestrainer Harald Rögner & Guido Rödel und viele mehr. Es war Abdul Rahman el Rayes, Günther Kogucik & Harald Folladori eine besondere Ehre Teil dieses Prüfungs Committees zu sein und wir Gratulieren HERZLICHST den NEUEN Dan Trägern....TOP LEISTUNG.



## INTERNATIONAL WKU CHAMPIONSHIP BWM – at 17.3.2018 GERMANY / Winterbach

One of the biggest tournaments are done ...1400 Starts from 8 nations taken part in this Event. WMAC & WKU worked together to made this event special. And it works ...big success and a lot of very good performances coming out of this MEGA Event. We coordinate 35 Referees in 7 Areas with 9h work only in the mat sports ! Big ones Giuseppe De Mitri ☺

Was für eine MEGA Meisterschaft ....1400 Starts aus 8 Nationen nahmen teil an diesem Event. Die WMAC & WKU arbeiteten zusammen um dieses Event zu etwas besonderen zu machen....ein großer Erfolg und tolle Leistungen die hier erbracht wurden auf diesem MEGA Turnier. Alleine die Mattensportbewerbe brauchten 35 Richter die auf 7 Flächen 9h arbeiteten. Ein ganz Großes tolles Event um Giuseppe De Mitri !

**COMING SOON**

## NATIONAL AUSTRIAN STATE CHAMPIONSHIP NMAC - at 7.4.2018 AUSTRIA / Wels

Every year all Austrian Martial Arts Athletes take part in our State Championship which is held in April ...all federations , all Austrian Athletes are welcome to create the CHAMPION of the STATE. Honoured Trophys and more the 400 Starts are waiting of the new Champions. Open only for Austrians !

Alljährlich findet im April die Österreichische Staatsmeisterschaft statt , alle Verbände sind Willkommen um den wahren Champion zu küren. Schöne Preise und mehr als 400 Starts warten auf Euch. Offen nur für Österreicher !

**NMAC AUSTRIA PRESENTS:**  
**ÖST. KAMPFSPORT STAATSMEISTERSCHAFT**  
 LOCATION: SPORTHALLE, MOZARTSTRASSE 20, 4600 WELS  
 07.04.2018

FORMS	K1
SELFDENCE	KICK LIGHT
POINTFIGHT	LOW KICK
LIGHTCONTACT	FULLCONTACT
MMA LIGHT	THAI BOXING
ORIENTAL BOWDO	GRAPPLING

OFFEN FÜR ALLE VERBÄNDE

PROGRAMM  
 Freitag 06.04.2018  
 19:00-21:00 Uhr Registration

Samstag 07.04.2018  
 07:00-09:00 Uhr Registration  
 10:00-18:00 Uhr Turniere

AUSRICHTER/VERBÄNDE:  
**FIGHTCREW**





**WWW.NMAC-AUSTRIA.COM**

## **INTERNATIONAL HEROS FIGHT NIGHT – at 19.5.2018 AUSTRIA / Wiener Neudorf**

**another BIG & GOOD Show in Austria with Professional European Champion WMAC is coming and we cant wait for this event ...be there in good old AUSTRIA !**

die nächste Große & Gute Gala in Österreich mit Profi Fights (EM Titel) ist am laufen und wir können es kaum erwarten...es geht ab - im schönen alten Österreich !

### **NEXT EVENTS FROM MAY TO JULY**

- ✓ **WMAC EUROPEAN CUP in Italy / Ferrara at 21.4. – 22.4.18**
- ✓ **WKU MEDITERANIEN CHAMPIONSHIP in Lebanon / Beirut from 27.-30.4.18**
- ✓ **WKU WELSH OPEN in Wales / Aberdare at 13.5.18**
- ✓ **WMAC JUNIORS CUP in Austria / Bregenz at 30.6.18**

### **MAIN EVENTS 2018**

- ✓ **WMAC WORLD GAMES in Schwäbisch Gmünd / Germany 31.8.-2.9.18**
- ✓ **WKU WELTMEISTERSCHAFT in Athen / Griechenland 25.10.-30.10.18**
- ✓ **WKU & WMAC WORLD CUP in Bregenz / Austria 17.-18.11.18**

**Be there .....dont miss it – you are welcome !**

Seid dabei ....verpasst es nicht wir freuen uns auf eure Teilnahme.

Sincerly yours .....

**TEAM WMAC**

**PROUD MEMBER OF TAFISA**